
NOMINATION FORM

ELECTION OF DIRECTOR 2023 - 2025

We, the undersigned, respectfully submit the name of

*Name __________________________________________________*S.C. Member #

*Address

*City & Province __________________________________ *Postal Code

*Primary phone # ____________________________ Secondary phone #

Fax *Email

*required fields

As a(n)❑ Active Director or❑ Breeder Director from the _____________________ Region of Standardbred Canada.

WESTERN REGION Provinces of British Columbia, Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Yukon, Northwest Territories

and Nunavut.

One (1) Active and one (1) Breeder shall be elected.

ONTARIO REGIONProvince of Ontario.

Two (2) Active and two (2) Breeders shall be elected.

QUEBEC REGION Province of Quebec.

One (1) Active and one (1) Breeder shall be elected.

ATLANTIC REGION Nova Scotia, New Brunswick, Prince Edward Island & Newfoundland and Labrador.

One (1) Active and one (1) Breeder shall be elected.

ALL NOMINATIONS REQUIRE FIVE (5) SIGNATURES. IMPROPER OR INSUFFICIENT SIGNEES MAY

INVALIDATE THIS NOMINATION.

NOMINATIONS MUST BE RECEIVED BY THE ASSOCIATION, STANDARDBRED CANADA, 2150 MEADOWVALE BLVD.,

MISSISSAUGA, ONTARIO, L5N 6R6 NOT LATER THAN 5:00 P.M. (EST) ON NOVEMBER 3, 2022. PLEASE SEND TO THE ATTENTION

OF DARLENE KIDD-BAILEY, CORPORATE SECRETARY e-mail: corporatesec@standardbredcanada.ca or fax: 905.858.2442.

We, the undersigned, certify that each of us is a Standardbred Canada Active or Breeder member in good standing, at least 17 years of age

on January 1, 2022, reside in the same Region as the candidate and are entitled to vote in the election.

NAME (please print) S.C. Member # Signature

I, the undersigned, certify that I accept the nomination. I certify that I am a resident in the Region of which I have been nominated. I am a member in good

standing of Standardbred Canada. If elected, I agree to assume the roles & responsibilities of a Director and will abide by the confidentiality & conflict of

interest policy and other policies outlined in the Manual for Directors, Officers and Committee Members, a copy of which I will sign on my election as a

Director.

Signed this ________________ day of ____________________ 2022 at ________________________________________.

(Day) (Month) (City, Province)

___________________________________  .(Signature of nominee)



FORMULE MISE EN CANDIDATURE

ELECTION DE DIRECTEUR MANDAT 2023 - 2025

Nous, les soussignés, désirons faire la nomination du candidat suivant:

*Nom____________________________________________________ * # Membre S.C.

*Adresse

*Ville & Province_______________________________________ *Code postal

*# Tél. Principal __________________________________ # Secondaire

# Télécopieur *Courriel

*demandé

Comme un❑ Directeur Actif ou❑ Directeur Éleveur pour le SC Directeur de la région numéro ____________ de Standardbred Canada.

RÉGION DE L’OUEST Provinces de Colombie Britannique, Saskatchewan, Alberta, Manitoba et Yukon,

Territoires Nord-Ouest et Nunavut.

Un (1) Directeur Actif et un (1) Directeur Éleveur sera élu.

RÉGION DE L’ONTARIO Province de l’Ontario.

Deux (2) Directeurs Actifs et deux (2) Directeurs Éleveur seront élus.

RÉGION DE QUÉBEC Province de Québec.

Un (1) Directeur Actif et un (1) Directeur Éleveur sera élu.

RÉGION ATLANTIQUE Provinces de Nouveau-Brunswick, Nouvelle-Ecosse, Île-du-Prince-Édouard & Terre-Neuve et Labrador.

Un (1) Directeur Actif et un (1) Directeur Éleveur sera élu.

CHACUNE DES RÉGIONS NE REQUIERT QUE CINQ (5) SIGNATURES. NOMBRE INSUFFISANT OU

SIGNATURE IMPROPRE PEUT RENDRE CETTE MISE EN CANDIDATURE NULLE EST NON-VALIDE.

LES MISES EN CANDIDATURE DOIVENT ÊTRE REÇUES AU SIÈGE SOCIAL DE L’ASSOCIATION, STANDARDBRED CANADA, 2150 MEADOWVALE

BLVD., MISSISSAUGA, ONTARIO, L5N 6R6, À 17H00 (EST) LE 03 NOVEMBRE, 2022 AU PLUS TARD (ATTENTION: DARLENE KIDD-BAILEY,

SÉCRETAIRE GÉNERAL) courriel: corporatesec@standardbredcanada.ca, télécopieur: 905.858.2442.

Nous, soussignés, certifions que chacun de nous est un membre Actif ou Éleveur de Standardbred Canada en règle, au moins 17 ans au 1er Janvier 2022,

résider dans la même région que le candidat et sont habilités à voter lors de l'élection.

Nom (lettres moulées) # Membre S.C. Signature

Je, soussigné, certifie que j'accepte cette nomination. Je certifie que je suis un résident de la région dont j'ai été nommé. Je suis membre en règle de

Standardbred Canada. Si je suis élu, je m'engage à assumer les rôles et les responsabilités de directeur et respectera la confidentialité et politique de conflit

d'intérêt et autres politiques énoncées dans le Manual for Directors, Officers and Committee Members, une copie dont je vais signer sur mon élection en tant

que directeur.

Signé de____________________jour de____________________________2022 à ____________________________________________.

(Jour) (Mois) (Ville, Province)

_____________________________________________ .(Signature du candidat)


